St. Mark's Coptic Orthodox Church, Toronto WEEKLY ANNOUNCEMENTS Jan 21, 2024



+ Liturgies & Church Offices in the upcoming period:

- Liturgies during the coming week will be celebrated as usual at the church and the cathedral and as posted on the church website
- Vespers for the The Feast of Miracle of Cana in Galilee, Martyrdom of St. Dimiana tonight Sun. Jan 21 in the church from 7-8 pm.

+ ARK meeting - Italy trip:

When: Jun 7-18, 2024

Fee: \$2300 payment plan - not include the flight

For more information please check the website and social media

+ G 3-6 retreat:

When: Feb 3-4

Where: The Valley of the Mother of God

Fee: \$110 include transportation, meals & 1 night Registration: on Unity App – due Sun. Jan 28

+ New volunteers to join our Security Committee:

The church needs more volunteers to serve with the Security & Ushering Committee. Anyone who would like to have the blessing of this important service is kindly asked to contact Michael Ghobrial or Fr. Ammonius. May the Lord keep our Cathedral and all churches safe.

+ Week of Prayer for Christian Unity Service:

This year, the service will be held at St. Mark Coptic Orthodox Cathedral in Markham next Sunday, January 21, at 4 p.m. Heads and congregation members of many churches from the Toronto area will participate in the prayer. This global service is coordinated by the World Council of Churches, supported by the Canadian Council of Churches, and celebrated every year by our Coptic Church in Egypt and in many parts of the world. The text of this year's prayer service for Christian unity was drawn up by an ecumenical team of churches in the West African country of Burkina Faso and translated into many languages. The main theme of the prayer is "You shall love the Lord your God...and your neighbour as yourself," with a special focus on the parable of the Good Samaritan.

During the service in our cathedral, we will be honored by presence of bishops, priests, and church members from a large number of Christian denominations. Our deacons along with choirs from the Armenian, Catholic, and Protestant churches as well as the Salvation Army music band will present hymns and melodies appropriate to the theme of the prayer.

The church urges everyone to attend and participate in praying for unity of heart among all Christians of the world. You can also invite your friends and neighbors to come and learn about our Coptic Church and participate in this great event

+ Commemoration of the Departed:

In today's liturgies we prayed for the repose of: 1)

كنيسة مارمرقس القبطية الأرثوذكسية – تورنتو التنبيهات الأسبوعية 2024 يناير 2024

+ القداسات والخدمات الطقسية خلال الفترة القادمة:

- ♦ القداسات في الأسبوع المقبل كالمعتاد بالكنيسة والكاتدرائية
 حسب الجدول المعلن على موقع الكنيسة الإلكتروني
- ❖ عشية عيد عرس قانا الجليل، عيد استشهاد القديسة دميانة اليوم الاحد 21 يناير بالكنيسة الساعة 7-8 م

+ أجتماع الـ ARK - رحلة إيطاليا:

الزمان: 7-18 يونيو 2024

الرسوم: 2300 دولار (بالتقسيط) غير شاملة الطيران لمزيد من المعلومات يرجى مراجعة موقع الكنيسة والميديا

+ المؤتمر السنوى لـ 6-3 G

الزمان: 3-4 فبراير

المكان: The Valley of the Mother of God الرسوم: 110 دولار شاملة الانتقال، الوجبات، الاقامة التسجيل: Unity App اخر ميعاد للتسجيل الاحد 28 يناير

+ متطوعون جدد للجنة الأمن والنظام:

الكنيسة تحتاج إلى متطوعين للخدمة مع فريق الأمن والنظام. نرجو كل من له رغبة في نوال بركة هذه الخدمة الهامة الاتصال بالسيد/ مايكل غبريال أو القمص آمونيوس. الرب قادر أن يحفظ كاتدر ائبتنا وكل الكنائس آمنة.

+ خدمة أسبوع الصلاة من أجل الوحدة المسيحية:

ستقام هذه الخدمة هذا العام بكاتدرائية مارمرقس بماركهام يوم الأحد القادم 21 يناير الساعة الرابعة مساء حيث تشترك فيها رؤساء وشعوب كنائس عديدة من منطقة تورنتو. هذه الخدمة العالمية يشرف عليها مجلس الكنائس العالمي ويعضدها مجلس كنائس كندا، وتحتفل بها كل عام كنيستنا القبطية في مصر وفي أنحاء كثيرة من العالم. وضع نص خدمة الصلاة من أجل الوحدة المسيحية هذا العام فريق مسكوني من كنائس دولة بوركينا فاسو بغرب أفريقيا وتم ترجمته إلى لغات عديدة. الموضوع الرئيسي للصلاة هو "تحب الرب إلهك... وقريبك كنفسك"، ويركز على مثل السامري الصالح.

سوف يشرفنا بالكاتدرائية أثناء الصلاة أساقفة وكهنة وأعضاء كنائس من عدد كبير من الطوائف المسيحية، كما سيقوم شمامستنا وفرق كورال من الكنائس الأرمنية، والكاثوليكية والبروتستانتية، وفريق موسيقى الـ (Salvation Army بتقديم ترانيم وألحان مناسبة لموضوع الصلاة.

الكنيسة تحث الجميع على الحضور والاشتراك في الصلاة من أجل وحدانية القلب بين كل مسيحيي العالم، ويمكنك أيضًا دعوة أصدقائك وجيرانك للحضور والتعرف على كنيستنا القبطية والاشتراك في هذا الحدث الكبير.

+ تذكارات المنتقلين:

صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

(1